Announcement- Emergency Pool Medical & Paramedical _ إعلان عن مجموعه فريق الطوارئ

Médecins Sans Frontières (MSF) is looking for individuals to be part of the emergency pool providing independent, impartial assistance to people affected by the latest conflict in Saida.

The Profile Needed Are:

- Anesthesia Nurse
- Nurse (OT nurse, ER nurse, ICU nurse)
- Medical Doctor (ER doctor, ICU doctor)
- Logistics Supervisor
- Biomed Technician
- Infection Prevention and Control Supervisor
- Pharmacy Supervisor

If you know any candidate fitting criteria below for the pool please share with them the following form to be filled online:

https://forms.office.com/e/Bk2W3WiT0P

- Ability to commute on short notice.
- Interested and ready to work in the emergency response

*Conditions: amount of the working days for this position depends on the need. Interested candidates will be invited for a quick interview; the selected candidates need to abide to the above criteria.

To complete your application, please send your CV and supporting documents (MoPH Permission of practice and certificate of registration at the order if you are a nurse), mentioning the job title in the subject of the email, to the following address:

msfocb-beirut-recruitment@msf.org

Application Deadline: 01 November 2024

Please scan to fill in the form

تبحث منظمة أطباء بلا حدود عن أفراد ليكونوا جزءًا من فريق الطوارئ لتقديم المساعدة المستقلة والحيادية للأشخاص المتضررين من النزاع الأخير في صيدا.

الاختصاصات المطلوبة هي:

- ممرض تخدير
- ممرض (مُمرض التخدير، مُمرض الطوارئ، مُمرض العناية المركزة)
 - طبيب (طبيب الطوارئ، طبيب العناية المركزة)
 - مشرف لوجستي
 - مهندس طب حيوي
 - مشرف تنظيم الوقاية من العدوى
 - مشرف صيدلية

إذا كنتم تعرفون أحد يطابق المعايير أدناه ليتم أخذهم بعين الاعتبار لمجموعة المرشحين ، يرجى مشاركتهم الاستمارة التالية لتعبئتها :

https://forms.office.com/e/Bk2W3WiT0P

- .- القدرة على التنقل في وقت قصير.
- مهتم وجاهز للعمل في الاستجابة لحالات الطوارئ.
- * الشروط: عدد الأيام لهذه الفرصة يعتمد على الحاجة. سيتم دعوة المرشحين المهتمين لإجراء مقابلة سريعة؛ ويجب على المرشحين المختارين الالتزام بالمعايير المذكورة أعلاه.

لإكمال طلبك يرجى ارسال سيرتك الذاتية والمستندات الداعمة (اذن مزاولة مهنة من وزارة الصحة العامة و التسجيل في النقابة إذا كنت ممرضًا), مع ذكر عنوان الوظيفة في موضوع البريد الإلكتروني, التالي:

msfocb-beirut-recruitment@msf.org

الموعد النهائي للتقديم: 1 تشرين الثاني 2024 يرجى مسح الرمز لملء النموذج

